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 Curringherveld even als 'Centrum van de wereld' – Internationaal Congres 'Practising the Commons' – 13 juli 2017

           Kornhorn, 15 december 2017

    Van de voorzitter 

Alweer een jaar voorbij..
Heeft het met de leeftijd te maken dat het lijkt
alsof de tijd steeds sneller lijkt te gaan?
Het jaar 2017 was weer een jaar met veel 
activiteiten in ons Curringherveld. Er is hard 
gewerkt zodat alles er weer keurig 
onderhouden bij ligt. En dat viel in dit natte 
jaar niet altijd mee. Zelfs de kabouterstenen 
zijn weer geverfd. De leerlingen van SWS de 
Groene Borg hebben het hele jaar rond 
gewerkt in hun schooltuin: planten, bemesten, 
onkruid wieden en tenslotte dan de oogst!
Zoals van andijvie, kalebassen, knoflook en 
uien, om maar een voorbeeld te geven. Daar 
waar nodig met ondersteuning van onze 
vrijwilligers. Ettie van der Laan heeft heel 
wat gasten mogen ontvangen in onze 
Curringherschuur. We zijn elke dag blij met 
ons nieuwe onderkomen! 

Niet alleen voor de ontvangst van 
gasten maar ook voor onze 
vrijwilligers, hetzij voor een 
vergadering, hetzij voor de 
koffiepauze. En als het koud is kan de 
Bullerjan houtkachel heerlijk aan. 
Ettie verzorgt niet alleen de 
inwendige mens, maar zorgt samen 
met anderen voor de schoonmaak van 
de Curringherschuur, binnen en 
buiten. De burgemeester van 
Vlagtwedde, mevrouw Leontien 
Kompier was onder de indruk van wat 
we hier samen tot stand hebben 
gebracht en van de vrijwilligers die 
actief bezig zijn in het gebied. Een 
bijzonder project, zo vertelde zij op 
de vergadering van de gezamenlijke 
colleges van Bellingwedde en 
Vlagtwedde. Inmiddels is er een 
projectgroep bezig met de realisatie 
van het project 'Natuurlijk Spelen'; de



z.g.n. 'Elemententuin'. 99% van het hiervoor 
benodigde bedrag is binnen en dat is een 
geweldig resultaat.

Het wordt een verrijking en verbreding voor 
het gebruik van het Curringherveld. Maar 
voordat het zover is moet er nog heel wat 
gebeuren. 

Jan Vroom en Aafko Poelman hebben het 
stokje overgenomen van Klaas Frankes en 
hebben hun taken onderling verdeeld. Van 
Staatsbosbeheer (SBB) komt Ake Elzinga 
elke dinsdagmorgen om samen met de 
mannen de werkzaamheden bespreken. 

Ook dit jaar is er een wisseling van 
vrijwilligers geweest. Door verschillende 
omstandigheden moesten er mensen afhaken.
Ik wil hier Anneke Zwart noemen, leerkracht 
aan de Groene Borg die, doordat zij naar een 
andere basisschool vertrok, met haar 
werkzaamheden voor de NME groep moest 
stoppen. Vanaf deze plaats nogmaals bedankt 
Anneke voor je tomeloze inzet. 

Tevens denk ik aan diegenen, zoals nu Jan 
Renkema, die door ziekte niet meer in staat 
zijn in ons gebied te werken. Aan een 
jarenlange inzet lijkt dan (plotseling) een eind
te komen, al blijft altijd de hoop levend dat 
dat tijdelijk zal zijn. Ik wens jullie dan ook 
veel sterkte en moed voor de nabije toekomst.
En: op dinsdagmorgen is de Curringherschuur
altijd open voor een kop koffie en een praatje.

Ook allen die in de persoonlijke sfeer zijn 
getroffen door verdriet wens ik veel sterkte. 

Het Curringherveld kan niet zonder 
vrijwilligers en ik doe een oproep aan een 
ieder die graag iets wil doen. U/jij bent van 
harte welkom om eens mee te doen en te 
ervaren wat het betekent vrijwilliger in het 
Curringherveld te zijn. Dinsdagmorgen is de 
vaste morgen dat de vrijwilligers in het 
gebied zijn. 

Alle vrijwilligers wil ik namens stichting 
Curringherveld hartelijk danken voor de inzet 
afgelopen jaar en ik hoop dat ik weer op jullie 
mag rekenen in 2018! 

Een hartelijke groet, Lea van der Tuin,

Van de gastvrouw
Activiteiten in het Curringherveld 2017

Zo maar een greep uit de agenda: op 16 maart

was er een bijeenkomst van SBB met 
13 personen en op 5 april kwam de 
directievan SBB voor een werkbezoek 
met 10 mensen. 

Op 20, 22 en 28 maart heeft de 
Gemeente Grootegast met 26 personen 
in de schuur vergaderd in het kader van 
de herindeling. 

Op 21 april werden de koningsspelen 
gehouden; 32 kinderen deden spelletjes 
in het veld. 

6 mei was een drukke dag. Vanuit de 
Spitkeet Harkema was een wandeltocht 
georganiseerd waarbij 87 wandelaars 
het Curringherveld bezochten. En 
s'middags werd het verhaal van Eije 
Wijkstra beluisterd door 60 bezoekers. 

Op 19 mei was de afsluiting van het 
schoolproject 'De mens en het 
landschap'; 30 kinderen hebben veel 
plezier beleefd aan het doen van allerlei 
spelletjes die betrekking hadden op de 
boerderij. 

Op 31 mei vierde de stichting NDCE 
haar eerste lustrum. 75 mensen hadden 
een gezellige middag met het volgen 
van diverse workshops. 

De week van de Rabobank begon op 11 
juni met een bezoek aan het 
Curringherveld waarbij men het 
kabouterpad kon volgen; 28 bezoekers.

Een bijzonder evenement vond plaats 
op 13 juli. Een internationaal 
gezelschap van ruim 30 personen kreeg 
een excursie o.l.v. Frank en Theo met 
na afloop een lunch in de schuur. 

Er worden ook wel verjaardagsfeestjes 
gevierd, meestal door het ontdekken 
van het Kabouterpad, dat vooral in trek 
is bij de kleuters; 51 kinderen. 

Of anders wel een dagje op de fiets, een 
personeelsbijeenkomst of verjaardag, in 
combinatie met een rondleiding of 
excursie en een bakje koffie in de schuur. 
Ook scholen en kerken weten ons 
inmiddels te vinden voor bijvoorbeeld een 
dag van bezinning in de natuur. 

De Bron uit Marum komt jaarlijks met 
100 kinderen het Kabouterpad doen. De 
vleermuisavond was een succes met 30



deelnemers en ook voor het eerst werd de 
'Nacht van de Nacht' gehouden in het 
Curringherveld met 46 personen. 

Al met al gebeurt er dus veel en weet men ons 
aardig te vinden. Dit jaar hebben meer dan 800 
mensen deelgenomen aan activiteiten in het 
Curringherveld.

Groetjes, Ettie v/d Laan

  
Van de penningmeester

   Beste vrijwilligers,

Inmiddels ben ik ca. anderhalf jaar 
penningmeester van de Stichting 
Curringherveld en heb ik de meeste mensen 
denk ik wel een keer ontmoet. Ook veel ins en 
outs zijn wel een keer voorbij gekomen. De 
geschiedenis van het gebied en ontwikkeling 
daarvan in de afgelopen jaren worden me 
langzaam duidelijk. Daarbij zie ik dat de 
vrijwilligers ontzettend veel voor het gebied 
betekenen. Ik kijk met respect en bewondering 
naar de inzet van iedereen en aanschouw een 
prachtig gebied. Ik ben er trots op dat ik hier 
als penningmeester een kleine bijdrage aan kan 
leveren. 

Toen Nico Boele me vroeg of ik het bestuur 
wilde komen versterken heb ik gevraagd of ik 
hier een weekje over na mocht denken. Niet 
omdat ik het niet zou willen maar omdat ik 
naast mijn baan als Ondersteuner Financiën en 
Onderwijs bij de stichting Penta Primair nog 
een opleiding volg op financieel gebied die 
veel tijd opslokt en nog wat ander 
vrijwilligerswerk doe. Een dag heeft nu 
eenmaal niet meer dan 24 uur. Na een paar 
dagen was ik er wel uit. Natuurlijk kende ik 
het Curringherveld. Op zondag wandelden we 
er regelmatig een rondje, maar om alle 
ontwikkelingen nu van dichtbij mee te maken 
is een verrijking. Er is dan niets fijner dan in 
de kiep te zitten in het zonnetje (schijnt 
verrassend vaak) en te genieten van de 
omgeving. Iedereen die het ook maar een 
beetje horen wil wijs ik op dit prachtige stukje 
Kornhorn. 

Ook prachtig om te zien is de schooltuin. Voor 
de kinderen is dit iets waar heel veel 
onderdelen van onderwijs een plekje kunnen 
krijgen. Zaaien, onderhouden, oogsten, 
prijsbepaling, marketing en verkoop, omgaan

met geld, boekhouden en vast nog wel 
een aantal zaken waar we in het 
dagelijks leven mee te maken krijgen. 
Wat een voorrecht dat de kinderen van 
de Groene Borg dit gebied tot hun 
beschikking hebben en zo een aantal 
basisvaardigheden kunnen 
ontwikkelen. 

Inmiddels zijn de financiën voor het 
project 'Natuurlijk Spelen' rond en zal 
er binnenkort worden gestart met het 
uitvoeren. Het zal een grote 
toegevoegde waarde hebben en ik volg 
de ontwikkelingen zo goed mogelijk. 
Het enthousiasme van de werkgroep en 
de mensen die het uit gaan voeren is 
erg fijn om te zien. Voor de financiële 
afwikkeling zal ik me zo goed 
mogelijk inzetten. 
Als ik terug kijk op het afgelopen jaar 
dan kan ik stellen dat het is 
omgevlogen, maar dat we dankbaar en 
trots kunnen kijken naar het gebied 
waar we allemaal naar onze beste 
kunnen en iedereen met zijn eigen 
talenten onze tijd en energie in steken.

Een hartelijke groet, Bettie Huisma

Van Staatsbosbeheer

Beste vrijwilligers, 

Graag wil ik jullie informeren over 
zaken waar we als Staatsbosbeheer, 
naast alle activiteiten in en rond het 
Curringherveld mee bezig zijn geweest 
het afgelopen jaar en de plannen die we 
hebben voor het nieuwe jaar.
In mei is ons Meijvogeltje (Linda) 
weggevlogen. Na 12 jaar zag Linda een 
nieuwe uitdaging langskomen in het 
Drents-Friesche Wold, beter bekend als 
Appelscha en omgeving.



Linda was bijna als een moeder voor ons en deed 
1000 voorkomende klussen, veel meer als dat in 
haar functieprofiel vermeld stond.
Ake en Ruben moesten best wel even wennen na 
haar vertrek, want haar opvolger Anne Jan Staal 
is niet aangenomen om de beide heren verder te 
vertroetelen..... 

Maar dat is helemaal goed gekomen en trouw 
vullen Ake en Ruben nu zelf (bijna) elke week 
hun werkboekjes in.
Dit jaar hebben jullie Ake regelmatig op 
dinsdagmorgen op de koffie gehad in de 
Curringherschuur. 

Niet dat de koffie bij ons hem niet meer zou 
smaken, maar dit om Jan en Aafko te 
ondersteunen om de beheerwerkzaamheden te 
bespreken en voor te bereiden.
We zijn erg blij en tevreden zoals Jan en Aafko 
hun taak op zich hebben genomen nadat Klaas 
dit vele jaren altijd voor z’n rekening nam. 
Klaas: daarvoor nog veel dank !!
Maar omdat de kinderen van de Groene Borg nu 
elke week dinsdag in hun tuin aan het werk zijn, 
is er toch wel wat meer overleg en afstemming 
nodig.
We zien dat het nu goed begint te draaien en een 
ieder in z’n rol komt en Ake op termijn zijn 
inbreng weer wat kan afbouwen, al vindt hij dit 
wel een mooi onderdeel van zijn werk!
Het is ook te zien in het gebied dat jullie de zaak 
op orde hebben; alles ligt er pico-bello bij en er 
is geen sprake van achterstallig onderhoud. Het 
is een 'plaatje' waar velen weer van hebben 
genoten: dank! 

Dit jaar zijn we druk bezig geweest met de 
planvorming voor een nieuwe Werkschuur in de 
Peebos.
Ons vaste eigen team zou best nog wel een tijdje 
mee kunnen, maar er lopen nogal wat andere 
kostgangers bij ons rond en dit zal nog wel wat 
groeien de komende tijd. 

Met andere kostgangers bedoelen we cliënten 
van de zorginstelling de Zijlen, vrijwilligers, 
onvrijwilligers (taakgestraften), studenten, 
mensen die vanuit de gemeente willen re-
integreren enz, enz.
Nu nog heeft de Zijlen een eigen plek in een paar 
containers op ons erf, maar graag willen we in 
één gebouw waar iedereen elkaar ontmoet en 
samenwerkt. 

Ook komt er een instructie-ruimte waar mensen 
die via de gemeente vakdiploma’s en certificaten

in het groen kunnen halen en zo door 
kunnen stromen naar het bedrijfsleven. 
Ook zal de Theetuin een inpandig 
onderdeel worden van het nieuwe 
gebouw. Opzet van de Theetuin is dat 
hier ook cliënten van de Zijlen in de 
keuken en bediening hun dagbesteding 
doen.

Kortom, er gaat nogal wat veranderen de 
komende jaren en is het straks niet meer 
de werkschuur van Staatsbosbeheer, 
maar we groeien toe naar een Werk-
Zorg- Leercentrum waar velen met 
plezier werken, leren en nieuwe 
ervaringen op kunnen doen.
Van hier uit zullen dan ook nieuwe 
samenwerkingsvormen gaan ontstaan.
Wil iemand bijvoorbeeld een module 
Tuinbouw leren, dan kan dit bij het 
moestuinproject van Appie Wijma, en 
wil iemand leren bestraten dan kan dit 
bv. bij Hof van Arcadia, vele vormen zijn 
mogelijk. En wie weet welke kennis en 
vaardigheden er in het Curringherveld op 
gedaan kunnen worden.
Zo willen wij niet een organisatie zijn die 
alleen maar druk is met natuur- en 
landschapsbeheer, maar een adres met 
een open verbinding naar de 
maatschappij, die alle kleuren heeft en 
bij ons welkom is onder het motto 
'Iedereen kan wat en doet meer!”.

Regelmatig krijgen we bezoek van 
collega’s, gemeentebestuurders en zelfs 
de commissaris van de Koning, de heer 
Paas, die geïnteresseerd zijn in deze 
nieuwe vorm van samenwerking en héél 
enthousiast reageren. Dat houdt de moed 
er in.
Maar .... We zijn er nog niet. De 
financiering is bijna op orde, maar het 
nieuwe gebouw wordt nogal wat groter 
en dat past niet binnen het huidige 
bestemmingsplan. De procedure voor 
aanpassing duurt ongeveer 26 weken..

Zoals het nu lijkt zou de bouw kunnen 
aanvangen medio september - oktober 
volgend jaar. Bijzonder detail in het 
ontwerp van het nieuwe gebouw: de 
architect heeft 'stiekem' een bezoekje 
gebracht aan het Curringherveld en we 
zullen straks misschien wel kunnen 
zeggen dat we een dependance van



elkaar zijn. En eigenlijk is dat ook wel een beetje 
zo. Binnenkort op de koffie bij jullie als de 
plannen definitief zijn.

Zo is een jaar zomaar voorbij en kijk ik met ons 
team terug op een goed jaar met een goede 
samenwerking over en weer.
Daarvoor mijn oprechte dank! 

Namens team SBB-Westerkwartier, Nico Boele

Van de secretaris

 Dear volunteers, 

Goed om in het verslag van Ettie te lezen hoe de 
Curringherschuur in dit eerste jaar gebruikt is. 
En om te zien met hoeveel plezier zij deze taak 
op zich neemt en daarbij regelmatig hulp krijgt 
van Gretha v/d Tuin en sinds kort ook van 
Harma Boetje. Dat enthousiasme werkt 
aanstekelijk! Wellicht ook wat aan het oog 
onttrokken kunnen wij melden dat de stichting 
Kornhorn Vitaal (KV) dit jaar haar 
werkzaamheden heeft afgerond en de boeken 
kon sluiten, zowel met de Ver. Dorpshuis als met 
onze St. Curringherveld. In dit verband gaat 
onze dank uit naar KV en naar Renskje Top in 
het bijzonder, als penningmeester van KV. We 
kunnen stellen dat we na het sluiten van het 
dossier Ekohome weliswaar 'arm' zijn, maar wél 
financieel gezond. Deze positie hadden we ook 
vóór de bouw maar nu hebben we zoals Ettie 
aangeeft een prachtig gebouw met potentieel, 
met álle zo lang gewenste faciliteiten voor de 
vrijwilligers, scholieren en bezoekers. Dat voelt 
eerder als een rijkdom en we zijn dan ook 
erkentelijk naar alle partijen en partners die dit 
mogelijk hebben gemaakt, zoals de gemeente 
Grootegast, de provincie Groningen, de 
Rabobank, Staatsbosbeheer, Penta Primair en 
last but not least alle vrijwilligers. We kunnen 
zeker stellen dat dank zij hun gezamenlijke inzet 
de waarde van de investering in geld met 50% is 
verhoogd.. Een prestatie om als dorp trots op te 
mogen zijn.

Good luck! Frank Blok

N.b. De aanhef hierboven in het engels 
verwijst nog even naar 13 juli, toen we voor de 
rondleiding een tekst en een plattegrond (in het 
engels) van het Curringherveld hebben 
gemaakt. En die zal worden omgezet naar een 
Nederlandse versie.

 

Van de site www.curringherveld.nl

21 maart 2017 - T.g.v. het begin van 
de lente hebben we als stichting 
Curringherveld in de Curringherschuur 
stilgestaan bij onze plannen voor het 
natuurterrein en konden we genieten 
van een optreden van de nieuwe 
'country- en bluegrass band' WatOars. 
Hoe toepasselijk! Vanaf 19.00 uur was 
er een fijn en sfeervol optreden van de 
band, bestaande uit Geert v/d Meer, 
Kees Schriemer en Rob ter Horst. Zij 
hebben in de afgelopen tijd een 
gevarieerd repertoire opgebouwd 
bestaande uit Friese en Groningse 
liederen, afgewisseld met country, 
bluegrass en andere popsongs uit de 
jaren 60/70. Wij hopen hen wederom 
te mogen verwelkomen op de 
Springtime van 2018.

11 april 2017 - Onze bloemenactie 
was wederom een succes. Voor het 
derde jaar op rij verkochten we tulpen 
voor de Pasen. Op 1e Paasdag stonden 
ze fraai in bloei. De actie heeft het 
mooie bedrag van 335 € opgebracht. 
We danken een ieder die zich heeft 
ingezet om dit te realiseren. Allereerst 
natuurlijk de bewoners van Kornhorn 
en omgeving. Maar met name ook de 
kinderen van De Groene Borg die met 
groot enthousiasme huis aan huis 
gingen, de chauffeurs, en Ettie die alles
weer organiseerde en allen na afloop 
verwende met heerlijke soep en 
broodjes. Kom die maar eens proeven!

http://www.curringherveld.nl/


18 april 2017 - Vanmorgen gingen de 
vrijwilligers van C&HEK op de foto in en om 
de Curringherschuur in hun fraaie nieuwe 
bodywarmers. Ze zijn geleverd door Print-Bizz 
uit Opende en voorzien van het C&HEK logo 
op de rugzijde en het logo van sponsor de Wit 
op de borstzijde. De bodywarmers zijn 
gedeeltelijk ook betaald uit de houtopbrengst 
van de elzensingels door C&HEK. 15 jaar 
geleden heeft fa. de Wit, t.g.v. de toenmalige 
opening van de werkschuur, ons o.a. (op maat 
gemaakte!) gereedschappen geschonken voor 
gebruik door de leerlingen van de basisschool 
én bodywarmers voor de vrijwilligers van de 
werkgroep C&HEK. Firma de Wit heeft nu 
opnieuw de bodywarmers gesponsord. De 
stichting Curringherveld dankt hen voor dit 
-letterlijk en figuurlijk- hartverwarmende 
gebaar waarmee ze een 'ijzersterke' band 
smeedt met onze vrijwilligers.. Wij hebben de 
firma de Wit uitgenodigd om ook eens met het 
personeel naar het Curringherschuur te komen 
om hen ons mooie werkterrein te laten zien.

6 mei 2017 - Na 7 uitverkochte voorstellingen 
in het BaronTheater ging de voorstelling 'Ije 
aans verteld' van vertellerscollectief 'Kom op 
Verhoal' in premiére in 't veld. Het publiek trok 
langs vertellers om het verhaal van Ije Wijkstra
en Aaltje Wobbes (zij woonde vlak naast het 
huidige Curringherveld) te horen. Hij schoot 
op een koude winterochtend in januari 1929 
vier agenten dood nabij Doezum. In het veld 
komt het verhaal echt tot leven met vertellers 
die zó uit de dertiger jaren komen gestapt..

31 mei 2017 - In een zonovergoten 
Curringherveld werd het 1e Lustrum 
van de stichting NDCE (Natuur, 
Duurzaamheid Cultuur, Educatie) 
gevierd onder het motto 'Kom natuur 
en cultuur halen'. NDCE is een 
samenwerkingsverband voor het 
onderwijs in het Westerkwartier. Zij 
heeft tal van projecten, excursies en 
lessen ontwikkeld die door scholen 
worden gebruikt en uitgewisseld. De 
stichting Curringherveld is hierin 
vertegenwoordigd door Rob Heringa 
en Klaas Frankes. Er werden 
workshops in en om de Curringher- 
schuur gehouden en een excursie.

11 juni 2017 - Een prachtig zonnige 
zondag! Alle reden voor een wandeling 
door het terrein met een camera in de 
hand. Op de site is een mooie selectie 
foto's geplaatst. Bovenstaand een foto 
van de akker bij de Kiep. De rijen 
tussen de Friese gele woudbonen zijn 
netjes geschoffeld. Hieronder een foto 
van de bloeiende orchideeën en de 
kleine ratelaar langs de Poele van 
Boele die, hoe kan het ook anders, de 
Kabouters van het Curringherveld 
uitnodigen tot een picknick.. 



Het was vandaag ook Rabo-gezinsdag waarbij 
kinderen met hun ouders het Kabouterpad 
volgden. Ettie en Gretha waren er om hen te 
ontvangen. Men kon zich geen mooiere 
omstandigheden wensen! 

13 juli 2017 - Voor heel even was Kornhorn 
vandaag het centrum van de wereld...?! Dertig 
wetenschappers vanuit de hele wereld (foto) 
bezochten donderdag het Westerkwartier om er 
de werking van coöperaties in Noord-
Nederland te bekijken. Als deelnemers aan het 
internationale congres Practising the 
Commons' te Utrecht hadden zij gekozen voor 
het excursie-thema 'Citizens and farmers 
united in landscape management'. De gasten 
waren op zoek naar antwoorden op de vraag 
'Hoe kun je zelf een gebied beheren?' 
Antwoorden die zeker gevonden kunnen 
worden in het Curringherveld daar dit project

berust op burgerparticipatie. 'Ik ben 
trots dat niet Staatsbosbeheer, maar 
twee inwoners van het dorp (Theo 
Woudstra en Frank Blok) het 
Curringherveld presenteerden aan de 
gasten', aldus boswachter Nico Boele 
die ook zei dat 'de achtergelaten indruk 
aan alle kanten raak was'. Na de 
rondleiding door het terrein, deels over 
het Kabouterpad, langs de Schooltuin 
en over de Ekohorn, en een lunch met 
streekproducten gingen de bezoekers 
naar Achtkarspelen o.l.v. Wim 
Hiemstra voor een kennismaking met 
de Coöperatie Noardlike Fryske 
Walden en het project Keuning van de 
Greide (Bron: Streekkrant, 18/7/2017).

 

2 t/m 6 oktober 2017 - Week van de 
muis in het Curringherveld

De afgelopen week hebben de 
kinderen van de SWS de Groene Borg 
te Kornhorn onderzoek gedaan naar 
muizen die leven in hun adoptie-
natuurgebied. De week begon op 
maandag met gastlessen door 
boswachters van Staatsbosbeheer. 
Daarna gingen zij 3 dagen met veel 
enthousiasme en met hulp van ouders 
en vrijwilligers het veld in met zgn. 
life-traps om de zien welke soorten er 
zoal voorkomen. De meest 
voorkomende soort was de bosmuis. 
Na nauwkeurig onderzoek en 
bewondering kregen ze uiteraard weer 
de vrijheid. Er zijn rond deze periode 
ook foto's en filmpjes opgenomen door 
een zgn. fotoval met verrassende 
resultaten! Zie hiervoor de website.

11 december 2017 - Vol trots toonden 
de schoolkinderen van de Groene Borg 
hun werkstukken in het besneeuwde 
Curringherveld. Die hebben ze 
vanmorgen gemaakt in de door de 
houtkachel behaaglijk verwarmde 
Curringherschuur (foto pagina 8).

 



Juf Bobby en Tineke en Klaas Frankes 
hebben hen daarbij geholpen. Elke 
leerling maakte 2 'vogellokkers' (het 
tegendeel van vogelverschrikkers) van 
noten en pinda's. Eén exemplaar 
konden zij mee naar huis nemen en één 
exemplaar werd bestemd voor de 
verkoop op de Groene Borg. Zo komt 
er weer geld in het laatje van de 
werkgroepen NME en Schooltuin. Aan 
de hand van de onderstaande foto van 
11 juni 2017 mogen we toch zeggen 
dat de Schooltuin een fantastisch 
project is! En met de foto van het 
NME-project van 11 december sluiten 
we het jaar toepasselijk af. En op 16 
december gaan we de Nieuwsbrief en 
Kerstkrans thuis bezorgen. Tot ziens!


